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To: 5.1.2e BEE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Mon 9/14/2020 5:29:00 PM

Subject: RE: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

Received: Mon 9/14/2020 5:29:00 PM

Er is een brief over testen uitgegaan. Kan je daar input uithalen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:IEE)BERETi inves n>
Datum: maandag 14 sep. 2020 6:31 PM

Ann: ICKETRNNN) EXEC mins i>

Onderwerp: RE: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

Hierbij de herinnering © Heb je voor mij input voor de beantwoordingslijn? Overigens is de brief voor de beantwoording ook bij
Dmo terechtgekomen, dus ik heb de input nu extra hard nodig. Hoor het graag!

~IE

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 20:29

aan: IEEEDNN)SESEDM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

Herimmeren kan geen kwaad
*

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEEN0 invws 01
Datum: dinsdag 08 sep. 2020 6:10 PM

Aan:Fe JEN @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

Oke, thanks voor je snelle antwoord, dan laat ik voor nu weten dat we daar op z'n vroegst volgende week op terug komen.

Deel je het met me zodra je iets te delen hebt, of heb je liever dat ik het jou help herinneren?

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 17:16

aan:IEE SEEM ~invws.ni>
Onderwerp: RE: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

Hoi,

Vandaag was hier overleg over bij de minister. Ik verwacht dat we eind van de week een redeneerlijn hebben.

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 15:46

aan:IEE)SEE©mins. i>
Onderwerp: FW: Beperkte COVID-19 testcapaciteit



549219

Ha 5.1.2e

Van Firevaned (de branchevereniging voor mobiliteitshulpmiddelen) kregen wij een afschrift van bijgevoegde brief. Ik verwacht

dat deze vanuit de COVID-directie zal worden beantwoord en zo hoort het ook, maar ligt er ook een beantwoordingslijn o.i.d. die

ik kan gebruiken in mijn reactie naar Firevaned?

orIEEE

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 15:02

SEE EEEECI © ins. >;INEERECI)BEX © minvws.nl>
cc: ®minvws.nl>

Onderwerp: RE: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

Zorgmedewerkers hebben geen voorrang bij testen, leraren op scholen ook niet.

Maar vraag even of [EER weet of hier woordvoeringslijn voor bestaat.

Van: s12e size JB 512[QIN
Verzonden: dinsdag 8 september 2020 13:53

@minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

CC: A. A. @ minvws.nl>

Onderwerp: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

de branchevereniging van hulpmiddelen vraagt de minister om voorrang bij het testen....

Bij wie kan ik terecht?

Meerdere groepen willen dit wellicht (naast de leraren); er is vast een vaste lijn van reageren opgesteld?

Rea) spreken we even af wie dit oppakt? Ik had contact me {EER vm het opstellen en aanpassen van de richtlijn over

ulpmiddelen. Hij verwijst nu ook naar het Actieplan.

Groet

5.12: medux.nl>

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 17:06

Aan: SEE) <BEEE  invs.i>
CC: Firevaned <jnfo@firevaned.nl>

Onderwerp: Beperkte COVID-19 testcapaciteit

peste [EIEN
Het is alweer even geleden dat wij contact hebben gehad, maar gezien die contacten die wij
hadden en de situatie die nu ontstaat lijkt het mij goed je te informeren over bijgaande brief die

wij hebben gestuurd naar de minister.

Wij maken ons zorgen over de continuiteit en vragen aandacht voor onze specifieke sector.

Hierbij spelen dezelfde punten als die wij eerder tegenkwamen bij de PBM's. Wellicht kunnen wij
ook hier nog een keer over spreken ten aanzien van dat beleid en de verbreding naar de andere

domeinen dan enkel WMO.

Ik verneem graag wanneer je hier gelegenheid toe ziet. Alvast bedankt!

Met
er

groet,
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